
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 19. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1284

Vil ministeren redegøre for, hvor stor en procentdel af fiskekvoten der bliver tildelt på

grundlag af henholdsvis a) reduceret miljøpåvirkning, b) bidraget til den lokale økonomi,

c) overholdelseshistorik, og d) historiske fangstniveauer? Og vil ministeren oplyse, hvilke

flåder størstedelen af disse forskellige kvotetildelinger typisk går til?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Rasmus Nordqvist

(SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Nordqvist@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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